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SLOVENSKO: Generál vo výslužbe Jozef Viktorín (Republika) reaguje na stretnutie šéfov
diplomacií, na ktorom aj náš minister prejavil radosť z miisie na výcvik ukrajinských
ozbrojených síl, ktorá by mala prebiehať aj na Slovensku. K mieru to neprispeje…

Výcviková misia schválená

Začiatkom tohto týždňa ministri zahraničia členských krajín EÚ schválili vojenskú výcvikovú misiu
pre príslušníkov ukrajinských ozbrojených síl. Podľa Rastislava Káčera sa Ukrajina musí brániť pred
neutíchajúcou ruskou agresiou a táto obrana je aj v slovenskom bytostnom záujme.

Preto aj Slovensko bude naďalej podporovť Ukrajinu. Káčer vyjadril podporu misií pre Ukrajinu,
ktorej centrá budú v Poľsku a Nemecku. Slovensko je pripravené poskytnúť infraštruktúru a v
prípade potreby aj výcvikové priestory.

K mieru to neprispeje

“Máme tu znovu niečo, čo neprispieva k reálnym mierovým krokom. Áno, ide o vytvorenie výcvikovej
misie pre príslušníkov Ozbrojených síl Ukrajiny, o čom rozhodli ministri členských krajín. Takže
namiesto hľadania riešení militarizmus. Namiesto využívania ekonomického potenciálu, zvlášť v tejto
dobe, vydávať financie vo výške asi 2,3 miliardy eur na výcvik,” nesúhlasí s rozhodnutím EÚ generál
Jozef Viktorín.

Terč na chrbte Slovenska

“Čo tým dosiahneme? Reálne nič. Okrem zvýšenia priameho ohrozenia vlastných občanov. Aj napriek
tomu, že výcvikové centra budú v Nemecku a Poľsku, tak každý štát k výcviku prispeje vlastnými
výcvikovými zariadeniami. Myslím, že tak ako pre ostatné krajiny, tak aj pre Slovensko existujú
dôležitejšie veci,” pripomína Viktorín.

Presadzujú slovenský záujem?

“Je vhodné, aby to vnímali tí, ktorí súčasných politikov volili. Pretože tragédiou tejto vlády je, že robí
všetko PROTI vlastným občanom. Príklad Maďarska ukazuje aj v tomto prípade ako je dôležité dbať
na vlastnú národnú bezpečnosť. Viete čo k tomu treba? Vlastný názor a zodpovednosť pred národom
a nie presadzovanie princípov, ktoré sú občanovi značne cudzie,” uzatvára generál Viktorín.
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